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Fakta om mig: 

Jeg startede i den finansielle sektor i 1989 og har været tillidsvalgt siden 2002. Turen startede i Spar Lolland 

som arbejdsmiljørepræsentant, tillidsmand og i samarbejdsudvalg. I 2013, hvor Jyske Bank overtog, 

fortsatte jeg hvervet. I dag sidder jeg også i bankens Medarbejderudvalg. 

Det får du ved at vælge mig: 

 en erfaren tillidsvalgt 

 en god forhandler 

 en fleksibel og tilgængelig samarbejdspartner 

 en holdspiller med blik for helheden. 

I mit hverv som områdetillidsrepræsentant har jeg gennem de seneste 6 år dannet nære relationer til 

mange samarbejdspartnere i Jyske Bank. Relationer, der er skabt på et fundament, byggende på empati, 

ligeværd, tillid og respekt.  

Der er mange vigtige dagsordner vi skal påvirke og arbejde videre på. Finansforbundets strategi, som vi 

besluttede på seneste landsmøde, danner grundlag for, at vi i fællesskab kan lykkes i arbejdslivet. Vi står 

midt i, at AI bliver en større del af dagligdagen. Der er øgede krav til nye kompetencer, vi skal blive længere 

på arbejdsmarkedet osv.  

Den erfaring jeg har opbygget skal bruges og jeg vil særligt have fokus på: 

 At værne om medlemmernes mentale sundhed og trivsel 

 Ligestilling 

 Det fleksible arbejdsliv. 

 Dataetik 

Det bliver vigtigt at arbejde med hele den politiske dagsorden. Jeg er medlemmernes mand og løber gerne 

den ekstra mil for fællesskabet 

Når det er sagt, så er der en butik, der skal passes. Forhandlinger, overenskomst, individuelle aftaler, 

kollektive aftaler, sparring med tillidsrepræsentanter, dialog med medlemmer. Kredsen har nogle 

driftsopgaver, som skal løses. Med færre i kredsbestyrelsen bliver der øget krav om fleksibilitet. Jeg er pt. 

områdetillidsrepræsentant for Syd- og Vestsjælland, samt for Forretningskoncepter både i Silkeborg og 

Lyngby. Jeg er således vant til at arbejde både i øst og vest. 

Posten som kredsens kasserer SKAL besættes og den opgave vil jeg rigtig gerne påtage mig. 

Jeg har i denne valgperiode forhandlet mange individuelle fratrædelsesaftaler, opsigelser og 

pensioneringer, samt den kollektive aftale om rådighedsvagter ved HB konverteringen. Min tilgang til 

personsagerne er, at det skal foregå ordentligt og med værdighed, så vi alle kan se hinanden i øjnene 

bagefter. 

 

Vi ses på generalforsamlingen den 16. marts. Hvis du er blevet nysgerrig eller har spørgsmål, så kontakt mig 

endelig inden ����. 


